
 
 

 
 
Høringssvar Budget 2025 
 
 
Skolebestyrelsen på Hedegårdsskolen er glade for at vi bliver hørt i 
budgetforslaget 2025. Desuden er vi taknemmelig over, at der ikke 
besparelsesforslag der rammer Folkeskolen. 
 
Der er en enkelt besparelse på BFO’området, hvilket skolebestyrelsen gerne vil 
påpege ikke er hensigtsmæssigt for børnenes trivsel. Vi mener, at det er til gavn 
for vores børn og et gode, at der er mange pædagoger omkring vores børn, da vi 
oplever et stigende behov for at hjælpe og guide vores børn til at indgå i 
forpligtende fællesskaber. Desuden oplever personalet et øget behov for 
forældrene om samtaler, der handler om deres barns udvikling. Vi tror på en 
tidlig indsats, og et godt børneliv øger mulighederne for børn og unge i god 
trivsel. Desuden er vi overbeviste om, at det vil gavne økonomien for Ballerup 
kommune på sigt, og Skolebestyrelsen ser det som en investering i fremtiden. 
 
 
Drøftelse af forslag på PPR-området. Vi undrer os over, at forslaget entydigt 
peger på en skoleproblematik, hvor vi nærmere ser det som en 
familieproblematik, som selvfølgelig påvirker barnet, hvad enten barnet går i 
dagtilbud, skole, BFO eller Klub. 
 
 
Med venlig hilsen  
 
På vegne af Skolebestyrelsen på Hedegårdsskolen 
 
Rasmus D. Jensen, formand 

 
 


